
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 24. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 64
På samrådet den 12. november sagde ministeren, at TET’s kritik af FE overraskede
medarbejderne i Forsvarsministeriet. Vil ministeren uddybe, hvad der overraskede dem
og hvad de da havde forventet, at TET ville fremføre? Vil ministeren samtidig forklare,
hvorfor ministeren kun 2 dage efter at have modtaget TET’s kritik gav dem grønt lys til
at udsende deres pressemeddelelse om sagen, når kritikken åbenbart var af en karakter,
der skabte overraskelse i ministeriet og man derfor kunne forestille sig, at ministeriet og
ministeren ville have behov for at bruge længere tid på at granske TET’s kritik end kun et
par dage?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand
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